
ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia OZ dňa 14.03.2024 

 

1. Otvorenie rokovania OZ 

 

Starosta privítal prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Starosta vyzval prítomných poslancov na doplnenie programu:  

Starosta navrhol doplniť bod 10A. – 2.  zmena rozpočtu a 9A. – Schválenie zmluvy s NDS 

a.s. 

 

Hlasovanie za návrh programu OZ:  

 

Za: 7  (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,   

František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2. Schválenie programu rokovania a) voľba návrhovej komisie b) určenie 

overovateľov zápisnice 

Návrhová komisia: 

Ing. Aneta Nedbalová 

Ing. Marek Rabada 

Overovatelia zápisnice: 

František Gedra  .................................................. 

Ing. Milan Tóth  .................................................. 

 

Zapisovateľ: 

Mgr. Katarína Pružinská 

 

 



3. Dopyty občanov 

Obecného zastupiteľstva sa nezúčastnili žiadny občania. 

 

4. Správa o činnosti starostu 

Starosta uviedol, že Správa o činnosti starostu bola poslancom zaslaná elektronicky. Správa 

bude tvoriť prílohu tejto zápisnice. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov berie na vedomie Správu o činnosti starostu. 

Hlasovanie: 

Za: 7 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,   

František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

Hlavná kontrolórka uviedla, že správa o kontrolnej činnosti za minulý rok bola poslancom 

zaslaná vopred elektronicky. Ide o zhrnutie čiastkových správ za rok 2023, ktoré už boli 

poslancami zobraté na vedomie. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo obce Rozhanovce zmysle §18f  ods. 1, písm. e) zák. č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení zmien  a doplnkov berie na vedomie  Správu o kontrolnej činnosti 

za rok 2023. 

Hlasovanie: 

Za: 7 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,   

František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 

 

 



6. Správa o kontrole dotácií poskytnutých z rozpočtu roka 2023 

 

HK – uskutočnila kontrolu vyúčtovania dotácií, konštatuje, že Obec nemôže investovať do 

cudzieho majetku.  

Zistené nedostatky boli prerokované so starostom obce – pri preberaní žiadosti musí poverený 

zamestnanec zistiť, či žiadosť bola podaná v zmysle VZN o dotáciách a vyzvať žiadateľov na 

prípadné doplnenie.  

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo obce Rozhanovce zmysle §18f  ods. 1, písm. e) zák. č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení zmien  a doplnkov berie na vedomie  Správu o výsledku finančnej 

kontroly. 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

7. Návrh VZN č. 01/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky v ZŠ 

 

VZN bolo vypracované z dôvodu protestu prokurátora, bolo to VZN staršieho dáta, teraz sa 

upravilo na súčasné podmienky. 

Návrh a uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje VZN č. 01/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v základnej škole 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 



Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov ruší VZN č. 08/2008. 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

8. Uznesenie k zmluve o prevode vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam (NDS a.s.) 

na obec Rozhanovce 

 

HK – ide o bezodplatný prevod nehnuteľností do správy obce Rozhanovce.  

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Zmluvu o prevode vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam 

ZIO/....../30502/0029/2024 s Národnou diaľničnou spoločnosť a. s. ako prevodcom, pre 

potreby úplného majetkovoprávneho vysporiadania stavby Diaľnice D1 Budimír – 

Bidovce. Bezodplatný prevod  pozemkov uvedených v článku I. zmluvy  sa prevádza na obec 

Rozhanovce ako nadobúdateľa. 

Hlasovanie:  

Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

9. Uznesenie k zmluve o prevzatí a odovzdaní objektu SO 118-00 o bezpodielovom 

prevode prístupovej cesty k diaľnici D1 – Budimír Bidovce (NDS a.s.) na obec 

Rozhanovce 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Zmluvu o prevzatí a odovzdaní objektu SO 118-00 Prístupovej 

cesty č.  ZIO/....../30502/0029/2024 s Národnou diaľničnou spoločnosťou a. s. ako 

odovzdávajúcim a obcou Rozhanovce ako preberajúcim do vlastníctva a trvalej prevádzky 

objektu SO 118 -00 prístupovej cesty k  Diaľnici D1 Budimír – Bidovce. 

Hlasovanie: 



Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Za: 8 

 

9A. Uznesenie o odovzdaní a prevzatí objektov NDS a.s. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Zmluvu o prevzatí a odovzdaní objektov č. 

ZIO/..../30001/0029/2023 s Národnou diaľničnou spoločnosťou a. s. ako odovzdávajúcim 

a obcou Rozhanovce ako preberajúcim do vlastníctva a trvalej prevádzky objektov: SO 115-

00 Prístupová cesta v km 2.1 D1 vpravo, SO 120-00 Prístupová cesta v km 7.0 D1 vľavo, SO 

121-00 Prístupová cesta v km 8.2 D1 vpravo, SO 122-00 Prístupová cesta v km 9.0 D1 

k diaľnici D1 Budimír – Bidovce. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

10. Návrh na doplnenie prílohy – Príloha č. 1 (poplatky Kultúrny dom) Zásad 

hospodárenia s majetkom obce 

 

Starosta – do prílohy sa doplnil prenájom za banketový stôl a tiež práce s novým traktorom 

Solis s doplnkami. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje Prílohu č. 1  (Poplatky Kultúrny dom) k Zásadám hospodárenia 

s majetkom obce. 

 

Hlasovanie: 



Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

10A. 2. úprava rozpočtu r. 2024 

Starosta – úprava sa týka nákupu obytného kontajnera na zberný dvor – vymení sa za doteraz 

používanú Aviu. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje 2. úpravu rozpočtu r. 2024. 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

Ing. Rabada – ďakuje starostovi za pomoc pri sprejazdnení ul. Rybárskej 

Ing. Nedbalová – koncert Hammel – informuje, že obec to stálo  3200 €, ale ohlasy od 

obyvateľov sú pozitívne. Na vstupnom sa vybralo akurát na náklady na koncert. 

 

 

12. Rôzne 

Starosta – predniesol žiadosť ZŠ o pretransformovanie bežných výdavkov na kapitálové, vo 

výške 26 954,10 €. Časť prístupovej cesty na zásobovanie k MŠ zaplatí ZŠ z týchto 

prostriedkov. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje žiadosť ZŠ s MŠ Rozhanovce o pretransformovanie bežných 

výdavkov na kapitálové výdavky v celkovej výške  26 584,10 €. 



 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

13. Záver 

Starosta ukončil rokovanie o 18:00. 

 

 

 

        Ing. Matúš Adamčík 

         Starosta 

 

 

Príloha: 

Správa o činnosti starostu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Správa o činnosti starostu od posledného zasadnutia OZ Rozhanovce predložená 3-2024 

 

Spracované: 11.3.2024 

Spracoval: Ing. Matúš Adamčík – starosta 

 

Rozvojové projekty 

 

Škôlka – rozšírenie kapacity - stavebné povolenie vydané a právoplatné - žiadosť o dotáciu je 
podaná, VO cez vestník je ukončené, zmluva so zhotoviteľom je podpísaná v hodnote 995 736 
eur.  

 

Škola – rozšírenie kapacity - stavebné povolenie je vydané a právoplatné, žiadosť sme pripravení 
podať v prípade vypísania výzvy. 

 

Asfaltovanie – je pripravená ponuka na asfaltovanie Školská Fresh a obecný úrad rozšírenie 
parkovania a inkluzívna cesta k výdaju stravy v škôlke. Zároveň pôjde o inkluzívny chodník ku 
budúcemu ihrisku MŠ červená etapa – a nové detské ihrisko žltá etapa. Návrh na zmenu 
rozpočtu je pripravený na túto schôdzu. 

 

Projektové dokumentácie – ukončili sme VO na PD ihrisko pri škôlke, na ktoré sme už získali 
dotáciu 42 000 eur a sú na účte. Projekt ihriska je pripravený na realizáciu dokumentácie. 
Zmenili sa podmienky na voľnejšie a bol som aj na otvorení ihriska v Krásnej, kde ma minister 
ubezpečil, že čoskoro prídu podklady k zmene zmluvy na jednoduchšie podmienky pre preliezky. 



Projekt vôd zádržných opatrení tzv. modrá etapa je v príprave a konzultujeme jeho konečný tvar. 
Projektant bol vysúťažený zmluvu dnes posielame na podpis. 

Peniaze za PD sú oprávnený výdavok aj v prípade ihriska aj vodozádržných opatrení. 

Dali sme nejaké nové vklady kataster predaj pozemku p. Dráľovej – prihradená časť schválená na 
minulej schôdzi a pokračujeme už aj na Rybárskej p. Hanzely ešte rieši banku. 

Projekt WC – dali sme vytýčiť siete k stavebnému povoleniu ale hľadáme alternatívu napojenia 
aby sme nešli popod hlavnú cestu. Je to ešte v riešení. Realizácia nebude určite v tomto roku. 

 

 

 

Projekt zelené Slovensko – tento projekt sme už konečne realizovali išlo o výsadbu 111 stromov 
v mesiaci december. Išlo o výsadbu na cintoríne, pri úrade a pri škôlke. 

Projekt zelenšie ihrisko – projekt bol tiež realizovaný a skontrolovaný, prišli nám aj peniaze za 
rekonštrukciu hracej plochy.  



 

Kultúra – pripravil som plán podujatí. Jediné čo ma mrzí že ani jedna organizácia kraja nás 
nepodporila v prípade folklórnych slávnosti. Grant Interreg Via Carpatia ani Terra Incognita 
nemal dostatočnú podporu a nezískali sme ich. Pri kultúre môžu nastať ešte zmeny. Pridali sme 
zájazd do Poľska a korčuľovanie zdarma či sútaž vo voltiži na umelej prekážke v kultúrnom dome 
Barel CUP. 

 

Sedenie v amfiteátri – realizovali sme montáž sedákov na kovové konštrukcie. Objednali sme 
ešte 110 kusov tj asi 11 radov na pravom sedení na domontovanie, lebo počty narátane v CP 
nesedeli s realitou, prídu tento týždeň. 

 

Zberný dvor – v stredu prídu prvé kontajnery z projektu z envirofondu z hodnote 34 000 eur. 
Postupne ich začneme zamieňať. Karty na elektronickú evidenciu sú už konečne vo výrobe. 
Vstup na zberný dvor tak bude elektronicky monitorovaný. 

Začali sme budovať aj kompostráreň, plot by mal prísť tento týždeň, vyrovnáva sa terén. Bude 
pred mostom na Hrašovík na našom pozemku. 

Objednali sme značenie prechodov a čiar na semafore. 

 



Dotácie na Traktor nám neschválili. Podáme tohto roku novú na envirofond a rovnako tak aj na 
eurofond na techniku pre zberné dvory. Pripravujeme si podklady. S družstvom som dohodol že 
môžeme odkúpiť kancelársky kontajner na zberný dvor.   

Osvetlenie – vymenili sme niekoľko vedení a doplnili sme nové stĺpy pre solárne svetá na Lesnej.  

 

Našli sme novo vypísané granty cez SPP a VÚC – budeme sa uchádzať o dotáciu na kultúrne 
podujatie RFS 54. ročník a športové pomôcky od SPP. Pripravujem tiež námet na žiadosť pre 
nadchádzajúce rokovanie vlády v našom okrese. 

Začali sme s čistením brehov potokov a verejných priestranstiev od náletových drevín. 

 

Zakúpili sme nové príslušenstvo na traktor SOLIS – letné kolesá, nakladač, mulčovač, špalíkovač 
a metlu na čistenie komunikácii. Doraziť by mali čoskoro. Zároveň sme dali opraviť 
elektrocentrálu a drvičku na konáre.  Pri zimnej údržbe sa ukázal traktor ako skvelý pomocník pri 
chodníkoch a úzkych uličkách. Určite ale budeme musieť doplniť neskôr aj veľký traktor. 
Navrhujem doplniť do cenníka aj práce s traktorom SOLIS – drvenie atď. Návrh je v programe. 

 

Rozšírenie čistiarne odpadových vôd – dostali sme návrh PD. Nemáme námietky počíta aj 
s preložením komunikácie okolo diaľnice. ČOV a prevod pozemkov je v programe zastupiteľstva, 
zatiaľ len v prvej etape. Východné časti diaľnice budú predložené zo strany NDS neskôr. 



 

Investíciu zastrešujú vodárne.  

Umiestnili sme knižnú búdku – pre občanov ak máte knihy, ktoré nepotrebujete môžete ich sem 
priniesť.  

 

Prenajali sme priestory pre cvičenie SM Systému, zatiaľ je o to záujem, priestory sú zazmluvnené 
na mesiac. 

Realizovali sme opravu WC na úrade, práce potrvajú ešte pár dní odstránili sme najmä poruchu 
na vodovodnom potrubí kde sme mali veľký únik vody.  

Pripravili sme nový rack a prekáblovaniena  rozšírenie kamerového systému. Kamera pribudne 
na ulici Slobody, a na uliciach SNP a 1. mája doplňujeme kamery na čítanie ŠPZ. 

Bol nám dodaný softvér, ktorý sme vymysleli spolu so starostom obce Ruskov. Ide o prevodník 
dát zo zberu odpadu od firmy Kosit. Softvér je funkčný pre obecnú časť. Časť pre občana 
testujeme. Softvér sme ako spoluautor získali zdarma. Jeho offline verziu, ktorú som 
naprogramoval v exceli využívame na zasielanie výkazov podľa požiadaviek občanov. Zatiaľ 
požiadalo 140 občanov o elektronický výkaz odpadu a rovnako tak sa zapísali do online systému 
ako používatelia časti pre občanov. 

Niektorým sme doručili aj papierové výkazy – najmä tým najväčším producentom odpadov. 



 

Postavili sme klzisko pre verejnosť, žiaľ teploty mu dlho nepriali. 

 

Bol som pri ďalších dvoch zásahoch s defibrilátorom v jendom prípade úspešne. 

Doplnili sme aj tabuľu pre jeho lepšie označenie a dokúpil som elektródy a batériu aby  v prípade 
použitia bol ihneď opäť v pohotovosti. 

 

Doplnili sme kamerový systém na ihrisko a zbrojnicu v počte 7 kusov. 



 

Pripravujeme nové číslo Rozhanovčana ozvala sa jedna študentka, ktorá pomáha s tvorbou 
časopisu. Zároveň poslanci ak máte návrh na článok najlepšie ak ho aj napíšete privítame 
činnosť pre zlepšenie časopisu. 

 



Vydali sme leták o práci miestnej občianskej hliadky MOaPS. 

 

Zariadili sme novú mapu cintorína a pasportizáciu rozvoja a nových miest. 

Je umiestnená na stránke. 

Poistné udalosti - po víchrici sme mali škodu na zbrojnici odtrhlo časť strechy. Okamžite sme 
zjednali nápravu škodu zaplatila poisťovňa. Haváriu sme mali opäť na obecných bytoch ktoré 
vytopili ambulancie. Našťastie práce boli preplatené z poistky. 

Prenajali sme priestory pre nové kaderníctvo, záujem zo strany občanov je nájomca je spokojný 
a nám pribudol nájom a zrekonštruované priestory na zdravotnom stredisku. 

Na ambulancii pribudla nová služba – inhalačná miestnosť.  

Stavebný úrad – na stavebnom by sme mali dostať novú pracovníčku namiesto pani Sepešiovej. 
Verím, že to skráti čakacie doby. 

Zaškolili sme už aj novú pracovníčku na úrade Lenku Gédrovú, ktorá nastúpila namiesto pani 
Halčišákovej. 
 

Stav projektov - https://rozhanovce.com/samosprava/obecny-urad/podane-projekty-a-ziadosti-
o-dotaciu/ 

 

Popri tom rôzne susedské spory, komisie, oznámenia, kolaudácie, stretnutia, manažment okolo 
ambulancie a podobne. 

 

https://rozhanovce.com/samosprava/obecny-urad/podane-projekty-a-ziadosti-o-dotaciu/
https://rozhanovce.com/samosprava/obecny-urad/podane-projekty-a-ziadosti-o-dotaciu/

